
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

Til stede:  

Ole Kristian Skomedal 

Aina Berntsen 

Malene Opheim 

Heidi Lindalen 

Jan Eikså 

Kjetil Skistad 

Knut Anders Eldhuset 

Steffen Aarhus Nilsen 

Jardarr Lie 

Kristin Nygård Schau 

 

 

Sandra Kristiansen og 

Christian Mortensen  

(under sak 54/17) 

 

Forfall: 

Ingen 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Brennåsen  – 22.11.17  

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 15.11.17 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat  Ole Kr. 

15.11.17 

To kommentarer til referatet fra styrets medlemmer da det var til gjennomlesning. Ole Kristian har rettet opp dette 

i referatet som ble publisert for klubbens medlemmer. Referatet er godkjent.  

 Status/orientering etter forrige møte:  Ole Kr. 

- Knut orienterte om at Jenter 16 nå har startet opp treninger og at Kjetil Skogen har tatt over som trener 

for laget.  

- Jan og Ole Kristian orienterte om at de har startet opp arbeidet med inngåelse av ny kontrakt med 

hovedtrener for A-laget. Det er her blitt gitt signaler på at styret forventer at hovedtrener bidrar mer i 

forhold til treninger i junioravdelingen. Trener for A- laget er i utgangspunktet positiv til å bidra på en 

slik måte. Jan og Ole Kristian fortsetter arbeidet med forhandlinger om ny kontrakt.  

 

07/17 Status arbeidsoppgaver siden forrige møte:  Ole Kr.  

- Ingen oppgaver på listen 

46/17 Forberedelser til årsmøte Knut 

20.09.17:  

Dato for årsmøte settes til 29.11.17 

 

18.10.17:  

Gjennomgang av hvilke personer som ønsker å tre ut av sine verv. Det er tre personer som går ut av styret; 

Ole Kristian Skomedal, Jardarr Lie og Knut Anders Eldhuset. Styret beslutter å arbeide med å finne nye 
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kandidater til nytt styre.  

 

15.11.17:  

Ole Kristian har startet å utarbeide årsberetning og ber alle medlemmene av styret om å lage et kort notat 

vedrørende de arbeidsoppgaver som de har hatt ansvar for i løpet av året.  

 

Heidi utarbeider et foreløpig regnskap for 2017.  

 

Ole Kristian orienterer hovedstyret om at det er årsmøte 29.11.17 og tar også ansvar for å sende ut agenda 

og sakspapirer I forkant av årsmøtet.  

 

Styret er enige om at det utarbeides et forslag til styremedlemmer på årsmøtet som det stemmes over og at 

styret deretter konstituerer seg selv på første styremøte etter årsmøtet. 

 

Styret beslutter at det utarbeides forslag til budsjett på første styremøte etter årsmøtet.  

 

Jan tar ansvar for å bestille pizza og brus til bevertning på årsmøtet.  

 

54/17 Introduksjon til styrearbeid for aktuelle styremedlemmer til nytt styre 2018 Ole Kristian  

15.11.17: 
Styret har før årsmøtet arbeidet med å få kandidater til å stille til valg i forhold til de posisjoner som er på 

valg. Valgkomiteen har arbeidet med tre kandidater: Sandra Kristiansen, Christian Mortensen og Øystein 

Smith.  

 

På styremøte 15.11.17, deltok Sandra Kristiansen og Christian Mortensen under sak 54/17. Styret ga 

deltakerne en kort introduksjon til hvordan styrearbeidet foregår. I tillegg kunne de komme med spørsmål. 

Styremedlem Jan Eikså, kontakter de aktuelle kandidatene i forkant av årsmøtet for å klargjøre hvorvidt 

kandidatene stiller til valg eller ikke. Dette for at valgkomiteen kan arbeide med andre kandidater dersom 

disse kandidatene sier nei til å stille til valg.  

55/17 Laginndeling- juniorgruppen Jan  

15.11.17: 

Styret har etter trener- og styresamlingen i Danmark arbeidet med å ferdigstille hvilke lag som skal 

samarbeide sesongen 2018. Styret har kartlagt hvilke spillere i årskullene 99, 00, 01 og 02 som ønsker å 

spille fotball sesongen 2018. Denne kartleggingen ble foretatt på møte med aktuelle spillere 02.11.17.  

Som følge av denne kartleggingen la Jan Eikså frem for styret et forslag om at det i sesongen 2018 etableres 

et juniorlag med spillere fra aldersgruppene- 99, -00 og – 01, og 4 spillere fra 2002.  

I tillegg legges det frem et forslag om at det blir et gutter15 lag der stammen er spillere født i 2003 og der 

enkelte spillere fra 2002 spiller på dispensasjon.   Styret har siden våren 2017 arbeidet med flere tiltak for å 

opprettholde et lag med 02 spillere, men laget valgte å trekke seg da mange spillere sluttet. Derav er det kun 

6 spillere fra 02 igjen. På møtet 02.11.17, ytret 2 av disse spillerne at de ønsket å spille med gutter 2003 på 

dispensasjon, mens 4 spillere ønsket å spille med juniorlaget.  

 

Vedtak:  

Styret går enstemmig inn for at det etableres et juniorlag med spillere fra 99,00, 01 og enkelte spillere fra 

02. Styret går også enstemmig inn for at det etableres et gutter 15 lag med spillere født I 2003, og der det 

blir søkt om dispensasjon for enkelte 02 spillere som selv har ønsket å spille på 03.  

Styret har gjort en konkret vurdering ut fra de forutsetningene som er tilstede i denne saken.  

Sportsplanen sier at det i utgangspunktet skulle vært et samarbeid mellom 2002 og 2003 i år med spill i 

gutter 16. Men Sportsplanen åpner for å ta en konkret vurdering i den enkelte sak. 

Styret har tatt avgjørelsen basert på det spillergrunnlaget som foreligger. Det er ikke nok spillere til å 

etablere et eget gutter 16 lag. I tillegg er hovedvekten av spillerne på 02/03, spillere som er født i 2003. 
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Styret vurderer at det derfor er mest hensiktsmessig å melde på et lag i gutter 15 der man også søker om 

dispensasjon for enkelte spillere fra 2002. Styret har som tidligere nevnt satt inn en rekke tiltak for å 

beholde 2002 spillerne. Når disse tiltakene ikke har ført frem, vurderer styret at dette er den beste løsningen 

for klubben og for klubbens spillere. Forøvrig går styret inn for å følge sportsplanen for de øvrige 

alderstrinn. Det vil si et samarbeid mellom følgende lag sesongen 2018:  

Gutter: 
- Gutter 2007 og 2006 

- Gutter 2005 og 2004 

Jenter:  

- Jenter 2001, 2002 og 2003 

- Jenter 2004 og 2005 vil få et tilbud omgå spille med guttelagene på respektiv alder da det ikke er nok 

spillere til å ha et eget lag. 

56/17 Trener-  juniorlag 2018 Jan 

15.11.17: 

Jonas Finsådal har gitt signaler om at han ønsker å være trener for juniorlaget i sesongen 2018. Styret er 

positive til at en person som ikke er foreldre eller har tilknytning til et lag, ønsker å trene et lag for klubben. 

Styret ønsker en slik løsning for flere lag i klubben. For å stimulerer flere personer som ikke er foreldre eller 

har tilknytning til laget til å være trenere, er det etablert en stipendordning. Styret oppfordrer Jonas Finsådal 

til å søke om stipendordning på inntil 15 000.- kr pr sesong. I tillegg til et slikt stipend, vil man kunne få 

gratis trenerkurs.  

57/17 Lagfotografering 2018 Ole Kristian 

15.11.17: 

Greipstad fotball har fått forespørsel fra Fotoexpressen om å fotografere klubbens lag i 2018.  

Dette ble også utført i 2017 av Fotoexpressen. Styret har mottatt blandede tilbakemelding på 

fotograferingen fra i fjor, heriblant pris, retursending, etc  

 

Vedtak:  

Styret beslutter at det ikke er ønskelig med fotografering av klubbens lag hver sesong.  

Styret tar opp til vurdering foran sesongen 2019 om det da kanskje kan være ønskelig med fotografering av 

klubbens lag igjen.  

58/17 Kvalitetsklubb- videre arbeid Ole Kristian  

15.11.17:  

På årsmøte 2016, ble det gjort vedtak på at klubben skulle arbeide i 2017 med å bli en NFF kvalitetsklubb. 

Ved å arbeide mot å bli en kvalitetsklubb, ønsker NFF å stimulere til god klubbutvikling som vil forsterke 

helheten. Styret har i 2017 fortsatt arbeidet med å bedre rutiner i klubben for eventuelt å forberede klubben 

på et arbeid med å bli kvalitetsklubb.  

 

Ole Kristian kontakter Ruben Kleiven fra Agder fotballkrets for å viderebringe kontaktinformasjon til 

representanter fra nytt styre. Dette slik at styret kan avtale et møte med Ruben Kleiven og vurdere hvordan 

man skal arbeide videre i forhold til å eventuelt bli en kvalitetsklubb. 

59/17 «Unntatt offentligheten» Ole Kristian 

                                                                     «Unntatt offentligheten» 

Oppfølgningssaker til neste møte:  

   

   

Referent; Kristin N. Schau 
*se neste side for avsluttede saker 
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Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

 

Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/17 Godkjenning av referat- løpende hver gang Styret  

01/17 Konstituering av nytt styre- oppgavefordeling/roller Styret 16.02.17 

02/17 Policy LKB cup(antall voksne pr barn, foresatte tilstede på skole etc) Ole Kr. 16.02.17 

03/17 Status påmelding lag seriespill 2017 Knut 16.02.17 

04/17 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett,intervall) Ole Kr. 16.02.17 

05/17 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr. 16.02.17 

06/17 Søknad til Søgne og Greipstad sparebank ift midler Kristin  22.03.17 

07/17 Status arbeidsoppgaver siden forrige møte Ole Kr.    --.--.-- 

08/17 Status LKB cup Aina 22.03.17 

09/17 Status og fremdrift ift. Elektronisk medlemsregistrering i ”Min idrett” Knut 22.03.17 

10/17 Status sponsorer og budsjett 2017 Jan/Jardarr 22.03.17 

11/17 Mulighet for medlem i kommunenes idrettsråd Ole Kr. 22.03.17 

12/17 Gjennomgang av verdigrunnlag og målsetning for Greipstad fotball Ole Kr. 19.04.17 

13/17 Rutiner for lagkasser Heidi 19.04.17 

14/17 Fullmakter kredittkonto Heidi 22.03.17 

15/17 Turnering/5er cup på Hortemo Ole Kr. 19.04.17 

16/17 Felles dugnad for hele fotballgruppen Kjetil 22.03.17 

17/17 Akademi Jan 15.05.17 

18/17 Info om fotballforsikringen 2017 Ole Kr. 22.03.17 

19/17 Info om trafikalt grunnkurs Ole Kr. 19.04.17 

20/17 Info om Greipstad IL som kvalitetsklubb Ole Kr. 19.04.17 

21/17 Forespørsel knyttet til kontingent veteranlag Ole Kr. 19.04.17 

22/17 Forespørsel om bortelagsdrakter- J16 Ole Kr. 19.04.17 

23/17 Søknad om midler til aktiviteter i mottak Ole Kr. 19.04.17 

24/17 Tur for trener/styre/sponsorer Jan 20.09.17 

25/17 Samarbeidsklubber Jan 18.10.17 

26/17 Utestående krav fra 2016- hva gjør vi videre? Heidi 15.05.17 

27/17 Tilbud om Start keeperskole til klubbens keepere Ole Kr. 15.05.17 

28/17 Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber Knut 18.10.17 

29/17 Videre strategier ift 2002- laget Ole Kr./Jardarr 15.05.17 

30/17 Strategier for styrearbeid hvor ting ikke fungerer tilfredsstillende i klubben Ole Kr.  23.08.17 

31/17 Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning Steffen 20.09.17 

32/17 Evaluering av gjennomføringen av 17 mai dugnad Ole Kr/Malene 13.06.17 

33/17 Rammer vedr. økonomisk støtte til medlemmer til LKB cup og til kontingent Ole Kr.  23.08.17 

34/17 Orientering om oppstart for fotball for 1 klassinger høsten 2017 Aina/Kjetil 13.06.17 

35/17 Tiltak for å rekruttere flere dommere Jardarr/Ole Kr 13.06.17 

36/17 Høytaler anlegg og resultattavle- Hortemo Ole Kr.  13.06.17 

37/17 Hvordan innhente egenandel for keeperskole?  Ole Kr 13.06.17 

38/17 Status rebounder Ole Kr.  13.06.17 

39/17 Søknad om økonomisk tilskudd til J15/16 Ole Kr. 13.06.17 

40/17 Søknad om refusjon av tilleggskostnader for hjemreise jmf årets LKB cup Ole Kr.. 13.06.17 

41/17 Rutiner for hvordan man behandler innmeldte saker Steffen 23.08.17 

42/17 Plassering av hjertestarter  Ole Kr. 23.08.17 

43/17 Fremtidig fakturering av Kiwi cup Heidi 23.08.17 

44/17 Trenersituasjonen for lag I junioravdelingen Ole Kr. 20.09.17 

45/17 Planlegging og organisering av sesongavslutning for medlemmene Kjetil 18.10.17 

46/17 Forberedelser til årsmøtet Knut 15.11.17 

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben Knut 18.10.11 

48/17 Greipstadklubb.no Knut 18.10.17 
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49/17 Oppussing av klubbhus Ole Kr. 18.10.17 

50/17 GIL care Ole Kr. 20.09.17 

51/17 Evaluering av trenersamling i Danmark Jan 18.10.17 

52/17 Status økonomi Heidi 18.10.17  

53/17 Organisering av spillermøte for å kartlegge status for neste år. Jan 18.10.17  

54/17 Introduksjon til styrearbeid for aktuelle styremedlemmer for styre 2018 Ole Kr. 15.11.17 

55/17 Laginndeling- junioravdelingen Jan 15.11.17 

56/17 Trener juniorlag 2018 Jan 15.11.17 

57/17 Lagfotografering 2018 Ole Kr. 15.11.17 

58/17 Kvalitetsklubb- videre arbeid Ole Kr. 15.11.17 

59/17 «Unntatt offentligheten» Ole Kr.  15.11.17 
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